
Beste raadsleden,

Mijn naam is Karel van Broekhoven en ik spreek namens de stichting Rust bij de Kust.

Wij stellen het zeer op prijs dat de gemeente Bloemendaal een zienswijze heeft ingediend op de 
actualisatie van de omgevingsvergunning circuit Zandvoort. De andere gemeenten hebben het 
blijkbaar niet nodig gevonden om de overlast voor hun bewoners te beperken. In Bloemendaal is die
overlast groot. De petitie die onlangs werd gehouden onder inwoners van het Ramplaankwartier in 
Haarlem werd ook door veel Bloemendalers getekend.

Zoals terecht in uw zienswijze staat missen ook wij maatregelen om de geluidsoverlast naar de 
omgeving te verminderen. Het voorschrift dat geluiddempers moeten worden gebruikt is 
betekenisloos omdat geen enkele eis aan die dempers wordt gesteld. Men hoeft dus niets aan de 
gebruikte auto's te veranderen. Want zij hebben al race-geluiddempers.

Maar het is erger dan dat. De nieuwe vergunning staat juist meer lawaai toe dan de oude. Er worden
ineens popconcerten toegestaan. Men wil daarvoor de zogenaamde UBO-dagen misbruiken, die 
daarvoor nooit bedoeld waren. En deze popconcerten mogen zoveel lawaai maken dat midden in het
duingebied op het Pieperpad nog een geluidvolume van 85 dB(C) is toegestaan. Let wel: dat is 
gemiddeld over de hele dag van 7 -19 uur. Er mag dus op delen van de dag nog veel meer herrie 
gemaakt worden zolang het gemiddelde over 12 uur maar onder 85 dB(C) blijft. Het meten in 
dB(C) gaat met name over de bastonen. Door deze hoge grenswaarde mogen de bastonen keihard 
over de omgeving worden uitgestrooid. En het zijn juist die bastonen die ontzettend hinderlijk zijn 
er rg ver dragen.
U kunt zich voorstellen wat dat betekent voor de overlast in Bloemendaal.
Het is trouwens heel vreemd dat de omgevingsdienst dit u toevoegt aan de vergunning, want er ligt 
helemaal geen aanvraag ten grondslag aan deze actualisatie. ODIJ zegt zelfstandig besloten te 
hebben dat dit nodig was. Blijkbaar heeft het circuit toch ergens om gevraagd?

Ook worden een aantal voorschriften over piekgeluiden die in de oude vergunning voorkomen, 
zonder motivatie geschrapt. Tevens wordt de rapportageplicht sterk versoepeld. 
Ook wordt, met een absurde motivatie, het wettelijke voorschrift over tonaal geluid buiten werking 
gesteld.

Al deze veranderingen gaan leiden tot meer ipv minder geluidoverlast.
Helaas vermeldt uw zienswijze dit niet. Wij hadden graag gezien dat dit er wel in had gestaan. 

Het is op zijn zachtst gezegd vreemd dat de omgevingsdienst op deze manier de belangen van de 
omliggende gemeenten schaadt. Bloemendaal is immers ook klant van ODIJ. U betaalt ook voor het
behartigen van uw milieubelangen. Hoe kan het dat ODIJ de economische belangen van het circuit 
(wat helemaal niet tot hun taken behoort, terwijl het circuit niet eens hun klant is) stelt boven de 
milieubelangen van hun betalende klanten Bloemendaal, Haarlem, Heemstede, enz? Zij geven 
willens en wetens het circuit bevoegdheden, die hun klanten schade toebrengen.

Uw zienswijze is ingediend en deze kwesties kunnen er niet meer worden toegevoegd, maar u kunt 
de omgevingsdienst natuurlijk wel op het matje roepen over het schaden van uw belangen. Ze zijn 
er voor u, en niet voor het circuit. 
En er is ook regionaal overleg tussen de gemeenten. Wij dringen er op aan dat uw college in dat 
overleg de gemeente Zandvoort aanspreekt op deze toename van overlast.


